
Agenda Jeugdraad 10/9/2021 
19.30 u. 

Aanwezig: 
Kenzo Bedert (voorzitter) Arno Coopman 
Floor Laureyns    Merlijn Dekeyser 
Britney Debruyne  Zoë Maes 
Jens Demuynck   Marlies Dewulf 
Tobias Verdonck  Dré Vanhoucke 
Lode Maesen (secretaris) Xander Denecker 
 
Verontschuldigd: 
Bert Gunst (schepen)  Jens D’hondt 
Tia van Tilburg   Robbe Dheuninck 
Esthée Hennebert 
 

 
1. Goedkeuring vorige verslag 
De vorige vergadering dateert van 4/6/2021. Het wordt unaniem goedgekeurd.  
 
2. Nieuwe leden, nieuwe functies, nieuwe vertegenwoordigers van de jeugdbewegingen.  
Er werd een oproep gelanceerd voor nieuwe leden, onafhankelijken, via sociale media van 
jeugddienst, jeugdraad en stad.  
Niels Pleysier stopt met de jeugdraad en moet vervangen worden als penningmeester. Tobias stopte 
al eerder als ondervoorzitter. Deze functies worden op een volgende jeugdraad ingevuld. Marlies is 
alvast kandidaat voor ondervoorzitter.  
Voor de sociale media worden ook extra krachten gevraagd. Esthée deed dit nu al en krijgt 
gezelschap van Arno Coopman en Marlies Dewulf. 
 
Naast de onafhankelijke leden zijn er nog de vertegenwoordigers van de jeugdverenigingen: 
Scouts: Floor Laureyns en Henri Van Gassen  
Chiromeisjes: Zoë Maes en Tia van Tilburg 
Chirojongens: Dré Vanhoucke en Arno Coopman 
De Sortie: Jens De Muynck en Marlies Dewulf 
Joetz: Tiemen Verstappen 
 
Britney Debruyne en Niels Pleysier verlaten de jeugdraad en worden bedankt voor hun inzet al die 
jaren. Veel succes samen. 
 
3. Financiële toestand 
Wordt overlopen.  
De jeugdraad zou graag een verhoging vragen van het subsidiebedrag. De kosten verhogen en ook 
het aantal leden.  
Er wordt met de vertegenwoordigers van de jeugdbewegingen een herziening voorgesteld van het 
subsidiereglement. De aanvraagformulieren voor de jaarlijkse subsidies werden meegegeven met de 
jeugdbewegingen.  
 
4. Opvolging fietsveiligheid Nieuwpoort  
Op een vorige vergadering werden vragen gesteld over de rol van de stad en de school in de 
verkeersveiligheid voor fietsen/wandelende kinderen naar en van school.  
 



Elk jaar worden het 5de en 6de leerjaar van de Nieuwpoortse (en ook van de andere gemeenten 
binnen zone westkust) uitgenodigd naar de luchtmachtbasis in Koksijde voor een totaalpakket over 
fietsen en verkeersveiligheid. 
Iemand uit het onderwijs had laten verstaan aan de jeugdraad dat dit aanbod te weinig is gezien ze al 
naar Koksijde moeten fietsen en er dus nog maar weinig tijd overblijft voor de vorming.  
De eigen preventiedienst van de stad heeft een aanbod die ze gratis geven wanneer een school daar 
om vraagt. Dit lag nu wat stil door corona. 
Lode is lid van het LOP (lokaal overlegplatform onderwijs) waarop dit ook nog eens besproken zal 
worden.  
 
Verder kan de jeugdraad nog advies uitbrengen aan de stad over de schoolomgevingen. Er kan 
overeengekomen worden dat er een volgorde wordt opgesteld van vertrek van school. Eerst de 
bussen, auto’s, … Er kunnen ook schoolstraten aangelegd worden op bepaalde tijdstippen. Hier moet 
goed opgelet worden dat het probleem niet verlegd wordt.  
 
5. Evaluatie kampen Nieuwpoortse jeugdbewegingen 
Behalve de besmetting bij de Chiromeisjes verliepen alle kampen goed. Nog goed dat de 
besmettingen pas bij thuiskomst werden opgemerkt.  
 
6. Evaluatie Skate-event 
Het event werd als geslaagd bevonden door De Sortie. Er was voor de contest een bevredigende 
opkomst maar het werd te laat gecommuniceerd waardoor er misschien nog kansen werden gemist. 
Vanuit de jeugddienst kunnen we dit beamen. Het was ok maar het moet vroeger en professioneler, 
grootser, georganiseerd worden.  
Er wordt geopperd om het eventueel ook op andere plaatsen te organiseren. De jeugdraad staat 
hiervoor niet echt te springen.  
 
7. Aanstekers Nieuwpoort 
Het pop-up pumptrack gebeuren was een succes maar niet voor herhaling vatbaar.  
De jeugdraad vindt het jammer dat niemand van de voorstellers contact opneemt met de jeugdraad. 
Ook de jeugdraad kan mee bepaalde vragen ondersteunen of bijsturen.  
Nu is er nog de vraag voor repetitielokalen. Er zal er één zijn in het nieuwe jeugdcentrum maar de 
vraag van de verzoekers is vooral om hun materiaal te kunnen laten staan. Er zal berging zijn maar 
uiteraard moet na elke repetitie alles opgeruimd worden. 
 
8. Dag van de Jeugdbeweging 
Op 22/10 is er opnieuw de DVDJ met een ontbijt zoals pre-corona. De jeugddienst bestelt de badges. 
De jeugdraad zal nog enkele challenges voorstellen voor de zaterdag en woensdag tijdens de week 
ervoor en voor op de dag zelf. 
Prijs: waardebon hopper of de banier.  
De vraag wordt gesteld aan De Sortie om ’s avonds iets te voorzien voor de jeugdbewegingen. Er is 
geen fuif meer in Veurne. 
 
9. Halloween 
De jeugdraad zou graag willen dat De Sortie het concept van Halloween van 2019 overneemt. Op de 
avond van 31/10 een thema-avond organiseren.  
De tocht gaat niet door maar wel het concept van vorig jaar in het Prins Mauritspark.   
 
10. Varia 
- De kinder- en jongerenenquête is af en wordt online gezet in de week van 20/9. Postkaarten 
worden rondgestuurd naar alle 8-25 jarigen en ze worden ook uitgedeeld aan de scholen. Jens doet 
een oproep van zodra een concrete flyerdatum bekend is. 



- startdagen van de jeugdbewegingen kan gedeeld worden op de sociale media van de jeugddienst.  
- Jeugdhuis De Sortie organiseert een optreden op 2/10 en een fuif op 16/10, back to the future. 
- Islandgames werden zeer positief onthaald en geëvalueerd. Misschien andere locatie voor meer 
mogelijkheden.  
- voor de Sint zoeken we nog naar een leuke actie. Dit jaar is er de optocht.  
 
 
 
 


